
Møde, 03/11-2022 

Tilstede: Niels, camilla, Martin, Heidii, Niclas 

Referent: Niclas 

1. opfølgning fra sidste møde: 

Vi har 400.000 tilbage på vedligeholdelse. 

Vi har modtaget første terninger af skur, som vi sender til kommunen. 

Får vi tilladelse, bliver det et punkt til GF 

Hvis vi får nyt skur, bliver begge eksisterende til storskrald. 

2. Opdatering af rådgiver 

Pga uklar kommunikation fra SBS ang. pris og indeksering afsøger vi muligheder hos anden 

byggerådgiver. 

 

3. legestativ 

Endelig er vores forsikringsforhold faldet på plads. Vi har forsikring med dækning op til 235.000 

indeks 2014. Vi etablerer legestativ i højre hjørne ved nr. 64  

4. lamper 

a. 200000 for nye lamper. Vi vil gerne have dem udskiftet da vi kan få en bedre belysning på 

lofterne og spare penge ved at overgå til anden type lampe og LED pærer med 

lysregulæring til lavere lys i nattetimerne når der er tomt. 

Det kommer som et punkt på næste GF 

5. Nyt cykelskur 

Vi har modtaget tegning, og indleder dialog med nabo og dernæst ansøgning til kommunen. 

6. Fartbump på Kilholmvej 

Naboejendommen har henvendt vedr ønske om etablering af vejbump, det koster ikke os noget. 

Vi siger ja på betingelse af at de afholder etablering og vedligeholdelse. 

7. Postnord har henvendt sig om at etablering af en pakkeboks som kvarteret kan anvende. 

Vi takker nej da vi ikke ønsker mere trafik og vi har føtex posthus lige om hjørnet. 

8. Bekey:  

Det er lige til og det takker vi ja til. Det koster ingenting 

 

 


